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predvidena Centru za iseljenike.

CRNA GORA
SKUPSTINA
Odbor za medunarodne odnose i iseljenike
Broj: 33/12-21,g
EPA 39 XXV
Podgorica, 21.12.2012.godine

ODBORU ZA EKONOMIJU, FINANSIJE I BUDZET
SKUPSTINE CRNE GORE

Na osnovu t'lana 137 stay 2 i 4 Poslovnika Skuptine Crne Gore, Odbor za medunarodne odnose i

iseljenike, sa sjednice odr2ane 21.decembra 2012.godine, dostavlja Odboru za ekonomiju, finansije i

buthet Skupstine Crne Gore kao matiC'nom odboru, sljedeCe

MCSUENJE
0 PRIJEDLOGU ZAKONA 0 BUD sZETU CRNE GORE ZA 2013.GODINU

Uvodne napomene o Prijedlogu zakona o bud2etu Crne Gore za 2013.godinu, dao je Nemanja Pav

pomoCnik ministra finansija. U uvodnim napomenama predstavnik predlagata istakao je da su

opredijeljena finansijska sredstva odredena u skladu sa finansijskim potrebama koje proizilaze iz

prioritetnih programa Ministarstva vanjskih poslova i evropskih integracija, a imajud u vidu negativne

ekonomske efekte. Istakao je, da je javna potrcAnja smanjena zbog uveCanih rashoda za plate, penzije,

kamate i socijalna davanja.

Nakon uvodnih napomena predstavnika predlagaa'a, vodena je konstruktivna rasprava sa posebnim

osvrtom na moguCnost realizacije predvidenih programa za 2013.godinu u okviru planiranih finansijskih

sredstava. Poseban akcenat stavljen je na opredijeljena sredstva Centru za iseljenike. Naime, poslanici su

miqenja da se kroz finansijsku podrku osna2i rad sa dijasporom, te da predvidena sredstva nisu

dovoljna da bi se na adekvatan nadn zatitiIi interesi dijaspore, njen pravni i kulturni poloZ'aj , kao i

kvalitetno ostvarivanje njihovih prava.

Shodno C'lanu 69 sta y 4 poslanici Suljo MustafiC, Vasilije LalcAevia i mr Dritan AbazoviC izdvojili su

miqenje.

Odbor za medunarodne odnose i iseljenike vednom glasova odlaio je da Odboru za ekonomiju,

finansije i bud2et dostavi miqenje o Prijedlogu zakona o budietu Crne Gore za 2013. godinu, uz

napomenu da se na matibom odboru razmotri moguCnost o poveCanju iznosa sredstava koja su
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